



Referat kretsstyremøte 25.11.2021 kl: 1800 på speidersenteret

Deltagere:

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede

Styremedlem: Morten Ormberg

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen

Styremedlem: Baard Brattebø – ikke tilstede

Vara: Amalie Ulevik Bjerk

Vara: Andreas Severin Brattebø – ikke tilstede

Roverrepresentant: Åsmund Bergo Aarvik

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant

Kretssekretær: Kine Nyhammer

Mål for kretsstyret

- **Helårsmål for 2021**
 - Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret)

Vedtakssaker

18/21 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

19/21 Godkjenning av referat fra sist møte

Godkjent

Orienteringssaker

- **Oppdatering fra UAB, RB, kretsstyret og ansatt**
 - UAB: Peffkurs 1 skal avholdes til helgen, med 21 deltagere og 9 ledere. Det er planlagt ungdomstur vinter i starten av desember. Per nå er det 8 påmeldte med



ledere. Kan bli utfordringer i forbindelse med korona. Vi vil holde oss oppdatert på retningslinjer i forhold til korona.

- RB: Juletur og roverkafè i desember. Roverne forventer god deltagelse. Kan bli utfordringer i forbindelse med korona. Vi vil holde oss oppdatert på retningslinjer i forhold til korona. Siden sist har ombud/styret vært på bli kjent tur. Var veldig gøy.
 - Kretsstyret: Amalie og Åsmund har snakket med Landstyrekontakt Marianne under lederkonferansen. Var hyggelig samtale.
 - 100 års markeringen til KFUK: Julie fikk ikke deltatt pga. sykdom.
- **Gjennomgang av flom – lagret**
 - Kort gjennomgang av flommen på laget. Det ble ikke sendt inn forskirkings sak da det ikke var nok skader til å komme over egenandelen. Platene til scenen etter kretsleir 2016 må ut fra lageret. Kretsstyret foreslår å dele dem ut til en gruppe som ønsker dem. Det vil bli sendt ut en melding om dette til alle gruppene.
 - **Bymanøver**
 - Det ble gjennomført Bymanøver lørdag 30. oktober. Det var rundt 80 deltagende patruljer, med ca. lik deltagelse fra begge kretser.
 - **Oppdatering fellestransport og godstransport**
 - I forhold til spørreskjemaet som bel utsendt til gruppene, der 8 grupper har svart, at de ønsker fellestransport og godstransport til landsleir i 2022. Det vil bli undersøkt nærmere tilbud som kretsstyret vil godkjenne på nyåret.
 - **Ny speidergruppe – Storetveit**
 - Fedre-gruppen som holder til på Storetveit har bestemt seg for å sette i gang familiespeidergruppe i Storetveit menighet. Kretssekretær Kine har satt dem i kontakt med vekstansatte på forbundskontoret for hjelp med oppstart og registrering av ny gruppe.

Drøftingssaker

- **Gruppeundersøkelse**



- I forhold til tilbakemeldingene fra gruppene er det vekst og rekruttering av ledere som er det største problemet. Denne saken vil bli tatt opp og diskutert mer på seinere kretsstyremøter. Kretssekretær Kine tar kontakt med vekstansatte på forbundskontoret for råd og tips.
- **Snøhulekurs 2022**
 - Det planlegges dato for snøhulekurs 2022. Det er opprette en kursstab med Dag som leder. Mer informasjon kommer om kommende kurs vil bli utsendt når staben er kommet i gang med arbeidet.
- **Nytt kretslageret**
 - Kretsstyret ser på hvilke løsninger kretsen har behov for i forbindelse med kretslageret. I 2024 skal bygge lageret er i, i dag, rives. Hordaland kris informerer om at selskapet vi leier av vil finne nytt lager til oss innen 2024. Per i dag trenger kretsen ca.30 kubikk lagerplass, og vi betaler 1000 kr mnd. for å leie samme med Hordaland i dag.
- **Terminliste våren 2022 og arbeidsplan 2022**
 - Arbeidet med arbeidsplan for 2022 vil forsete til neste kretsstyremøte.
- **Juleavslutning for kretsstyret (alt booket? Mat? Ansvar?)**
 - Julie, Morten, Astrid og Amalie har ansvar for mat og handling. Astrid lager en Kahoot. Kretsstyret ønsker bruktpakkelek. Alle som deltar, tar med seg 2 brukte ting. Ta med ting hjemmefra eller bruk minst mulig penger.

Annet

- **Felles kretsleir med NSF**
 - Vil helst behandler saken på årsmøte. Kretsstyret ønsker ikke å ta en avgjørelse uten å ha drøftet saken på årsmøte. Kretssekretær Kine legger dette inn som sak for årsmøte 2022.